

Toronto Christian Community Church (Federally Incorporated Registered Charity)

Ballot for the 2024 Special General Meeting (SGM) – Dec 8th, 2024

多倫多華人基督教會(政府註冊非牟利慈善法團)

特別會員大會(2024年12月8日)

Please note:

- (1) For each item/nominee please mark your vote in the appropriate box.
- (2) For each item/nominee, any vote with both boxes marked will be considered VOID.
- (3) Please do not write your name on the ballot.

備註:

- (1) 請在你所選擇的空格內寫上記號。
- (2) 若在任何一項之“贊同”及“反對”兩格同時有任何記號，該項作廢。
- (3) 請不要在選票內填寫你的姓名。

Ballot#1 投票#1

For 贊同

Against 反對

To approve June 9th 2024 Annual General Meeting minutes (a copy of which has been posted outside the sanctuary)

接納通過2024年6月9日會員大會會議記錄 (請參閱教會禮堂外廊壁報板)

Ballot#2 投票#2

For 贊同

Against 反對

To approve 2025 church budget with \$2,217,000 (Acadia) and \$1,965,265 (Gibson). (a copy of which has been posted outside the sanctuary)

接納通過2025年財務預算: \$2,217,000 (Acadia)和 \$1,965,265 (Gibson) (請參閱教會禮堂外廊壁報板)

Ballot#3 投票#3

To elect Deacons/Deaconesses for 2025-2026 (選舉2025-2026年度執事)

The following church members have been nominated by the Executive Church Board to serve as Deacons/Deaconesses for year 2025-2026. Please indicate your vote(s) by checking the boxes below:
(下列會員已被董事會提名為本教會2025-2026年度執事, 請勾選方格, 以標明贊成或反對該被提名人)

For 贊同

Against 反對

Kam CHAN (陳錦暉)

Peter CHAN (陳慶如)

(PTO...)

Catherine HU (胡明儀)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Walter LUM (林國鳴)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Ken MA (馬競慈)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Luke WEI (魏純)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Karen YANG (楊思寧)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

End of Ballot